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РЕФЕРАТ  

Работа содержит: 60 с., 12 рисунков, 10 таблиц, 10 источников, 2 

приложений.  

Ключевые слова: БАНКИ, БАНКОВСКАЯ СИСТЕМА, СТРУКТУРА, 

МОДЕЛЬ, ЭКОНОМИЧЕСКИЕ ПОКАЗАТЕЛИ, РАЗВИТИЕ, 

ЭКОНОМИЧЕСКОЕ РАЗВИТИЕ, ЛИТВА, БЕЛАРУСЬ.  

Цель работы заключается в глубоком исследовании развития экономики 

Беларуси и Литвы, и их сравнении.  

       Объектом исследования является  национальные экономики Беларуси и 

Литвы.  

       Методы исследования: общие методы научного познания, такие как методы 

теоретического исследования, рейтинговый анализ, анализ модели 

экономического роста.  

       В процессе работы были получены следующие результаты:  проведен 

сравнительный анализ роста экономики Беларуси и Литвы, построены 

прогнозные модели экономического роста Беларуси и Литвы, дан сравнительный 

анализ банковских систем, сформулированы рекомендации по развитию 

внешнеэкономического сотрудничества обеих стран.  

       Новизна полученных результатов заключается в новой модели 

прогнозирования экономического роста и ее практическом применении 

       Степень внедрения и рекомендации по внедрению полученных результатов: 

полученные результаты могут быть использованы банками  Литвы и Беларуси,а 

так же макроэкономическими органами при планировании экономического 

развития Беларуси и Литвы .   

  

Автор работы подтверждает, что работа выполнена самостоятельно и 

приведенный в ней расчетно-аналитический материал правильно и объективно 

отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из 

литературных и других источников теоретические, методологические 

положения и концепции сопровождаются ссылками на их авторов.  

    

ANNOTATION  

  

 The work contains: 60 pages, 12 illustration, 10 tables, 10 sources, 2 applications.  



  Keywords: BANKS, BANKING SYSTEM, STRUCTURE, MODEL, ECONOMIC 

INDICATORS , DEVELOPMENT.  

 

   The aim of the work is to study the development of the economy of Belarus and 

Lithuania in depth, and compare them.  

       The object of the study is the national economies of Belarus and Lithuania.    

       Research methods: general methods of scientific knowledge, such as methods of 

theoretical research, rating analysis, analysis of the model of economic growth.  

        In the process of work, the following results were obtained: a comparative 

analysis of the economic growth of Belarus and Lithuania was carried out, forecast 

models of economic growth of Belarus and Lithuania were constructed, a comparative 

analysis of banking systems was made, and recommendations were formulated for the 

development of foreign economic cooperation of both countries.  

       The novelty of the results is a new model for forecasting economic growth and its 

practical application. 

        Degree of implementation and recommendations for the implementation of the 

results: the results obtained can be used by banks in Lithuania and Belarus, as well as 

by macroeconomic authorities in the planning of economic development in Belarus 

and Lithuania. 

        The author of the paper confirms that the work was done independently and the 

calculation and analytical material presented in it correctly and objectively reflects the 

state of the process under investigation, and all theoretical, methodological positions 

and concepts borrowed from literary and other sources are accompanied by references 

to their authors.  


